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Przewodniczący Rady Powiatu Siedleckiego

W dniu 26 kwietnia br., w porządku VI zwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Siedlcach nie było 
punktu dotyczącego wolnych wniosków i zapytań radnych, który to punkt funkcjonował na 
sesjach lat poprzednich i sprawdzał się w praktyce. Była tam możliwość dla radnych na zadanie 
pytania lub przedstawienia wniosków w bieżących sprawach powiatu.

Czy doszło już do istotnych zmian w regulaminach pracy Rady Powiatu Siedleckiego, o których 
nie wiem, a które zmuszać będą radnych tylko do form pisemnych, a tym samym dodatkowego 
obciążania przewodniczącego Rady Powiatu, starostę i pracowników starostwa do udzielania 
cyklicznych odpowiedzi.


